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Protokół Nr 4/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju 

w dniu 27 sierpnia 2024 r.  

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM. 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju otworzył Przewodniczący Komisji, Jarosław Raźny. 
Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz:  

− Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski, 

− Wojciech Pogan – Wicestarosta, 

− Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu, 

− Rafał Kopeć – Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami,  

− Piotr Romański – Kierownik Biura Strategii i Rozwoju.  

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD. 

Przewodniczący Komisji, Jarosław Raźny przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały 
Budżetowej Powiatu Krakowskiego na rok 2024 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Krakowskiego na lata 2024 – 2030 przyjętej Uchwałą Nr LX/609/2023 Rady 
Powiatu w Krakowie z dnia 27 grudnia 2023 r. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do 
przeprowadzania badań sprawozdań finansowych Powiatu Krakowskiego za lata 2024 
i 2025 

7. Informacja na temat realizacji zadań finansowanych lub współfinansowanych ze 
środków zewnętrznych w Powiecie Krakowskim w pierwszym półroczu 2024 roku 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy kapliczkach 
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wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków położonych na 
obszarze powiatu krakowskiego 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę celu umowy 
darowizny nieruchomości położonej w obrębie Krzeszowice, jedn. ewid. Krzeszowice- 
miasto 

10. Sprawy bieżące 

11. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za - przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY 

BUDŻETOWEJ POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2024 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Wanda Kułaj pytała, na jakim etapie jest dokumentacja dotycząca zadania „Budowa 
przeprawy mostowej na rz. Wisła w ciągu drogi powiatowej 2179K Jeziorzany - Kopanka wraz 
z drogami dojazdowymi, łączącej Gminę Skawina i Gminę Liszki’’.  

Edyta Jaśnikowska wyjaśniła, że limit na zadanie jest zabezpieczony w wieloletniej prognozie 
finansowej taki sam jaki był w prognozie aktualnej w dniu 1 stycznia 2024 r. Termin realizacji 
inwestycji to 2025 r. Mówiła o promesie.   

Jarosław Raźny uzupełnił, że z informacji jakie przekazano podczas Komisji Infrastruktury, 
projektowanie trwa i nie zamknie się w tym roku a najwcześniej w 2025.  

Łukasz Krupa dodał, że bez rozwiązań transportowych po stronie lisieckiej będzie problem 
z realizacją.  

Dyskutowano o realizacji inwestycji. Mówiono o komponencie obwodnicy.  

Elżbieta Burtan poinformowała, że pomimo wątpliwości podjęła decyzje o podpisaniu 
kolejnej umowy z Wojewodą Małopolskim. Mówiła o protestach mieszkańców Gminy Liszki. 
Poinformowała, że dokumentacja jest nadal realizowana. Mówiła, że termin rozpoczęcia 
realizacji inwestycji został przesunięty o 2 lata. Środki w wysokości 60 mln zł nie są 
wystarczające. Program Mosty dla regionów ma się przedłużyć. Poinformowała, że 
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rozpoczęła rozmowy z Marszałkiem Województwa Małopolskiego oraz wystąpiła do Ministra 
Obrony Narodowej o spotkanie w temacie tzw. drogi obronnej. Poinformowała, że wystąpiła 
z prośbą do Ministerstwa Infrastruktury o zwiększenie środków.   

Dyskutowano o wariancie i lokalizacji mostu, który jest niekorzystny dla mieszkańców. 
Wspomniano o konieczności dróg alternatywnych.  

Krzysztof Gębala podkreślił, że most jest potrzebny dla całego powiatu krakowskiego. 

Elżbieta Burtan dodała, że raport środowiskowy opracowała Gmina Skawina.  

Bartłomiej Szwed prosił o rozpoczęcie rozmów odnośnie zainstalowania systemu 
elektronicznego poboru opłat na drodze krajowej nr 44. Mówił o obawach mieszkańców po 
stronie Skawińskiej.  

Krzysztof Gębala pytał o obłożenie szkoły w Giebułtowie.  

Bartłomiej Szwed odpowiedział, że w każdej szkole w powiecie widzi się spadki w naborze  
dzieci. Mówił o kwestiach demograficznych i braku drugiego rocznika. Wspomniał o odbiorze 
informacyjnym. Mówił o potrzebie rozpromowywania szkół.  

Dyskutowano o kosztach oświaty oraz subwencji przeznaczanej na ucznia.   

Bartłomiej Szwed poruszył kwestie doskonalenia zawodowego wśród nauczycieli. Zwrócił 
uwagę, że 98% samorządów dokłada do oświaty. Źle się dzieje, że pensje nauczycieli nie są 
wypłacane wprost z budżetu państwa.  

Wanda Kułaj prosiła o oszacowanie ewentualnych kosztów wynikających z redukcji 
zatrudnienia.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 8 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ POWIATU KRAKOWSKIEGO NA LATA 2024 – 2030 PRZYJĘTEJ UCHWAŁĄ NR 

LX/609/2023 RADY POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 27 GRUDNIA 2023 R. 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Na pytanie Wandy Kułaj, Edyta Jaśnikowska wyjaśniła, że zadanie pn. „Rozbudowa drogi 
powiatowej nr 1271K Wawrzeńczyce-Stręgoborzyce-Rudno Górne-Więckowice-Łaganów-
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Proszowice oraz rozbudowa drogi powiatowej nr 1270K Rudno Góne-Dobranowice-Rudno 
Dolne-Wawrzeńczyce” dotyczy opracowania dokumentację.  

Jarosław Raźny poruszył temat opracowania dokumentacji projektowej dla przebudowy 
drogi powiatowej nr 2151K w m. Górna Wieś ul. Słowiańska i zaznaczył, że nie została 
uwzględniona jedna działka. Mówił o konieczności uzyskania decyzji ZRID.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 8 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYBORU BIEGŁEGO REWIDENTA DO 

PRZEPROWADZANIA BADAŃ SPRAWOZDAŃ FINANSOWYCH POWIATU KRAKOWSKIEGO ZA LATA 

2024 I 2025 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 8 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

7. INFORMACJA NA TEMAT REALIZACJI ZADAŃ FINANSOWANYCH LUB WSPÓŁFINANSOWANYCH ZE 

ŚRODKÓW ZEWNĘTRZNYCH W POWIECIE KRAKOWSKIM W PIERWSZYM PÓŁROCZU 2024 ROKU 

Piotr Romański przedstawił informacje nt. stanu realizacji projektów współfinansowanych ze 
środków zewnętrznych – załącznik nr 2. 

Dyskutowano o realizacji budżetu powiatu krakowskiego.  

Edyta Jaśnikowska wskazała na zestawienie zawierające wskazanie wysokości 
dofinansowania pozyskanego przez gminy, które w ramach IS będą dokładały się do realizacji 
poszczególnych inwestycji. Nie wszystkie gminy środki przekazały.  

Więcej pytań nie było.  

8. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA ZASAD UDZIELANIA DOTACJI NA 

PRACE KONSERWATORSKIE, RESTAURATORSKIE LUB ROBOTY BUDOWLANE PRZY KAPLICZKACH 

WPISANYCH DO REJESTRU ZABYTKÓW LUB GMINNEJ EWIDENCJI ZABYTKÓW POŁOŻONYCH NA 

OBSZARZE POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Piotr Romański omówił projekt uchwały.  
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Jarosław Raźny pytał, czy gminy dalej mogą wnioskować.  

Elżbieta Burtan odpowiedziała, że wnioskować mogą wszyscy.  

Piotr Romański poinformował, że przeprowadzane są szkolenia dla wnioskodawców.  

Dyskutowano o kontynuacji programu.  

Krzysztof Gębala wyraził opinie, iż należy zwrócić uwagę na nadzór.  

Piotr Romański poinformował, że umowy zawierają takie zapisy i omówił wizyty 
monitoringowe.  

Bartłomiej Szwed pytał, czy tylko w przypadku zgłoszenia jest analizowane wykonanie 
remontu.  

Piotr Romański poinformował, że nie jest to kontrolowane każdorazowo a poprzez protokół 
odbioru.  

Wojciech Pogan proponował rozważenie zmiany programu w kontekście większego 
uwzględnienia własności prywatnej. Mówił o ograniczeniu dotacji. Warto by było się 
zastanowić nad tematem. 

Jarosław Raźny powiedział, że pomysł jest dobry, ale z uwzględnieniem odciążenia.  

Karol Pawełko pytał o kwotę przeznaczoną na ten cel.  

Elżbieta Burtan poinformowała, że jest to 150 000 zł. W tamtym roku 4 wnioski zostały 
zrealizowane.   

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 8 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

9. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZMIANĘ CELU UMOWY 

DAROWIZNY NIERUCHOMOŚCI POŁOŻONEJ W OBRĘBIE KRZESZOWICE, JEDN. EWID. KRZESZOWICE - 

MIASTO 

Rafał Kopeć omówił projekt uchwały.   

Bartłomiej Szwed pytał o cel przeznaczenia budynku.  

Wojciech Pogan poinformował o umowie darowizny z 2004 roku i lokalizacji działki. Wyjaśnił, 
że były tam mieszkania komunalne. Nie jest to właściwa lokalizacja dla przedszkola. 
Poinformował, że pojawiła się możliwość, aby na tej działce oraz znajdującej się obok działce 
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gminnej zrealizować kompleks wsparcia socjalnego i terapeutycznego dla osób starszych 
i niepełnosprawnych. Wspomniał, że Gmina Krzeszowice miałaby to realizować poprzez 
fundację.   

Jarosław Raźny pytał, jak długo wiąże umowa darowizny.  

Wanda Kułaj odpowiedziała, że jeżeli nie zostanie nic zrealizowane to działka wraca do 
własności Powiatu. Zadeklarowała poparcie dla celu społecznego, ale dla mieszkaniowego 
nie.  

Rafał Kopeć uzupełnił, że działki objęte darowizną nie podlegają dalszemu obrotowi. Gmina 
nie może ich zbyć.  

Wanda Kułaj pytała, dlaczego nie wystąpiono o zwrot nieruchomości.  

Rafał Kopeć poinformował, że decyzja należy do Zarządu Powiatu w Krakowie. Poinformował, 
że budynek jest w ruinie. Mówił o działaniach w stosunku do nieruchomości Skarbu Państwa 
oraz realizacji celu.  

Dyskutowano o przeznaczeniu działki. 

Nie było więcej pytań.  

Komisja – 7 głosami za i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 

10. SPRAWY BIEŻĄCE 

Elżbieta Burtan poruszyła temat i prosiła o opinie w sprawie ewentualnej budowy bądź kupna 
nowego budynku dla Starostwa. Poinformowała, że skłania się za tym, aby filie Starostwa 
pozostały i żeby otworzyć również filie w miejscowości Skała. Wspomniała o problemie z 
parkingiem. Dodała, że wystąpiła z pismem do Prezydenta Miasta Krakowa o nieruchomość, 
lecz nie uzyskało aprobaty. Omówiła sytuację budynku na ul. Włościańskiej.  

Dyskutowano o możliwych lokalizacjach i nieruchomościach.  

Wojciech Pogan przedstawił koncepcję przejęcia nieruchomości powiatu przez spółkę. 

Krzysztof Gębala poinformował, że temat zostanie omówiony na klubie.  

Bartłomiej Szwed wyraził opinię, że jego zdaniem należy rozdzielić sprawę gospodarowania 
nieruchomości przez spółki, zaś wszystkie wydziały należy skomasować. poparł przeniesienie 
Starostwa do nowej lokalizacji.  

Dyskutowano o ewentualnych terenach na sprzedaż w Czernichowie.  
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Elżbieta Burtan mówiła o gotowym budynku biurowym w m. Rząska.  

11. SPRAWY BIEŻĄCE 

Nie zgłoszono.  

12. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji, Jarosław Raźny 
zamknął posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju.  

 Przewodniczący Komisji 
Protokołowała: Ewa Widórek Budżetu i Rozwoju 

 Jarosław Raźny 


